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Geacht college, 

  

De Tweede Kamer heeft tijdens de afgelopen algemene beschouwingen een motie aangenomen over 

een marktconsultatie richting kernenergie. In die motie staat dat er een inventarisering gemaakt 

wordt richting regio's wie er interesse zou hebben in een dergelijke kerncentrale. De VVD Brabant 

vindt dat we onze verantwoordelijkheid moeten nemen voor de duurzame transitie en kernenergie 

kan in deze mix niet ontbreken volgens ons. Vandaar de volgende vragen: 

 

 

1. Is het ruimtelijk gezien mogelijk om een kerncentrale, dan wel kleine kerncentrale, dan wel 

een thoriumcentrale in Brabant te plaatsen? 

2. Wat zijn de standpunten van het college t.b.v. het verstrekken van een eventuele vergunning 

voor zover de provincie bevoegd is voor enige vorm van kernenergie? 

3. Mocht dit gewenst en mogelijk zijn, is het college van plan zich te melden als een van de 

regio's richting het Rijk die eventueel interesse zouden hebben in een kerncentrale? 

4. Is het college voornemens om de mogelijkheden van kernenergie op te nemen in het 

beleidskader energie? Zo nee, waarom niet? 

 

Namens de VVD Statenfractie Noord-Brabant,  

Alex Panhuizen 

Roel Gremmen 


